
Lokalforum Regstrup, Generalforsamling for 2022-20223, afholdt den 30. oktober 2023:  

Dagsordenen var:  

1. Valg af dirigent  

2. Bestyrelsens beretning v/formanden, Ea Riccio 

3. Fremlæggelse og godkendelse af årsregnskab v/kassereren, Chris Frøslev 

4. Indkomne forslag 

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer:         

6. Valg af 2 bestyrelsessuppleanter:  

7. Valg af revisor: 

8. Valg af revisorsuppleant:  

9. Eventuelt 

 

Referat:  

Formanden, Ea Riccio bød velkommen og foreslog Jan Mogensen, Søstrup, som dirigent. Jan 

accepterede hvervet og gav ordet tilbage til Ea, som aflagde beretning. I beretningen roste Ea 

bestyrelsen, som ”havde været den mest effektive lokalforumsbestyrelse, hun nogensinde havde 

deltaget i”. Ea gennemgik kort de mange udspil fra kommunen og øvrige aktiviteter, bestyrelsen 

havde deltaget i, herunder:  

• Kultur & Fritidspolitik 

• Mobilitetsplan 

• Arkitekturpolitik 

• Budgetreduktioner 2023, herunder bevarelse af fælles-skaberne 

• Budget for 2024ff 

• Fælles varmeforsyning 

• Kalundborg motorvej, især ramper ved Knabstrup  

• Ladestandere  

• Kommuneplan 

• Cykelstier 

• Asfalt & Sikkerhed/fartbegrænsning 

• Udvikling af dialogmøder 

• Grøn omstilling 

• Erhvervsområder 

• Boligstrategi og udvikling 

• Lokalforumstræf 

For en række af disse emner var der afgivet høringssvar, og hvor kommunen havde inviteret til møde, 
havde bestyrelsen også været repræsenteret. Ligeledes havde der været adskille møder med andre 
lokalfora om især to emner, motorvejen og dialogen med kommunen.  
Der var givet tilskud til bord/bænkesæt i Silverpark, Regstrup spejderne og Kvanløse Beboerforening.  
 
Herefter forelagde kassereren, Chris Frøslev, regnskabet. Regnskabet er vedlagt som Bilag 1. 
Udbetaling af tilskud til Regstrup spejderne og til Kvanløse Beboerforening var endnu ikke sket ved 
regnskabsårets afslutning. 
 
Der var et spørgsmål fra salen om, hvor mange penge foreningen kunne akkumulere, før tilskuddet 
fra kommunen ville blive tilbageholdt. Svaret var, at det vides i princippet ikke, men en del af 
forklaringen skyldes årene med Corona, og der har ikke været flere ansøgninger. René Lindeblad 



ønskede flere arrangementer i lighed med det, som for nogle år siden blev afholdt med Esben 
Danielsen. 
 
Regnskabet blev godkendt.  
 
Der var ikke indkommet forslag til generalforsamlingen, så dirigenten gik videre til afholdelse af valg:  
 
Til bestyrelsen skulle der vælges 3 medlemmer. Ea Riccio havde tidligere meddelt, at hun ikke 
modtog genvalg, men havde skiftet mening, så alle tre bestyrelsesmedlemmer på valg, Chris Frøslev, 
Rikke Farsøht Korndal og Ea Riccio, blev genvalgt. Da bestyrelsen gerne må bestå af flere end 7 
personer, spurgte dirigenten efter andre interesserede, og Anne Jakobsen fra Kvanløse samt 
Charlotte Rosendal Larsen meldte sig, og de blev begge valgt. Bestyrelsen består således nu af 9 
medlemmer. 
 
Næste punkt var valg af suppleanter, som vælges for et år ad gangen. I det forløbne år havde der kun 
været én suppleant, Mathias Steen Kildegaard. Han blev genvalgt. Desuden meldte Lars Kildegård fra 
Søstrup sig til den ledige post, og også han blev valgt. Der er tradition for, at suppleanter i det 
omfang, de har mulighed for det, deltager i bestyrelsesarbejdet på lige fod med bestyrelsen.  
 
Dernæst blev Keld Saxtoft genvalgt som revisor, og Christina Hvass Hansen blev genvalgt som 
revisorsuppleant.  
 
Generalforsamlingen afsluttedes med punktet ”Eventuelt”, hvor Christina Hvass Hansen sagde tak til 
bestyrelsen for den gode indsats. Christina sidder i kommunalbestyrelsen for Holbæk kommune, og 
hun oplyste, at man politisk er opmærksomme på, at vi gerne vil høres, og at det er dejligt, fordi der 
tidligere har været problemer i vores Lokalforum.  
 
Herefter afsluttede dirigenten generalforsamlingen, og efter en kort pause gik vi videre til 
Lokalforumsmøde. Se særskilt referat for dette.  
  



Bilag1 - Regnskab for 2022-2023: 

 


